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航太所專題研討方式及評分方式  

一、專題研討內容 

1. 全所專題研討 

a. 時間：每週五下午 2:30‐4:30  

b. 地點：繼昌講堂 

c. 本籍生規定：每人至少須出席  6 次，其中本組專業領域至少出席 2 次(無法

出席者須事先送請假單，並以其他場次代替)。 

d.  外籍生規定：本組專業領域至少出席 2 次(無法出席者須事先送請假單，並

以其他場次代替)。 

 2.  其他專題研討 

    (1) 不定期演講 

        a. 時間：參照演講公告 

        b. 地點：參照演講公告 

        c. 規定：參加次數不限，限本系舉辦之演講或他系他校之相關演講。 

    (2) 各師門研討 

        a. 時間：參照各師門公告時間 

        b. 地點：參照各師門公告地點 

        c. 規定：參加次數不限，須有指導教授簽名 

I.Content of Seminar 

1. DAA Seminars 

a. Time: Every Friday 2:30-4:30 pm 

b. Location: Chi-Chang Auditorium 

c. Local students: Each student shall attend at least six times, including at least two 

special group-related seminars. A leave of absence application and a substitute 

seminar are required if students can’t attend the seminars they choose. 

d. International students: Each student shall attend at least two special group-related 

seminars. A leave of absence application and a substitute seminar are required if 

students can’t attend the seminars they choose. 

 2. Other Seminars  

     (1) Irregular seminars 

 a. Time: According to seminar announcement. 

 b. Location: According to seminar announcement. 

 c. Rules: Unlimited attendance, but is limited to seminars held by DAA or other 

departments/universities. 

 (2) Seminars held by each academic advisor 

 a. Time: According to seminar announcement. 



 b. Location: According to seminar announcement. 

 c. Rules: Unlimited attendance, but academic advisors shall sign on the seminar 

reports.  

 

二、評分方式 

全所專討每次均須當場繳交報告(A4 ㄧ張)，閱畢後隔週發還，其餘則於期末時連同全所專

討整理成一本繳交。 

 評分標準：總分為下列(1)(2)(3)分數加 

(1)基本分數：62 分 

(2)次數規定：本籍生共需  8次；不滿  8 次者，或滿 8次但全所專討不滿 6次者，以不及

格論。 

 外籍生共需 8次；不滿 8次者，或滿 8次但全所專討不滿 2次者，以不及

格論。 

(3)期末報告：務必繳交，視報告內容評分。 

 

II. Grade-Marking Rules 

DAA students shall hand in an A4-size seminar report right after attending each seminar. The 

report will be returned back to the students in the following week. Students shall compile all the 

reports, including DAA seminars and other seminars, into one file and submit it to the office by 

the end of each semester.   

  

Grade-Marking Standard: Total grade = A + B + C   

 I: Basic grade: 62 

II: Attendance:  

Local students: At least 8 times and each attendance accounts for one mark. Students, who 

attend less than eight times or who attend eight times but fail to attend DAA seminars six 

times, will receive 69 as their final grade.  

International students: At least 8 times and each attendance accounts for one mark. Students, 

who attend less than eight times or who attend eight times but fail to attend DAA seminars 

two times, will receive 69 as their final grade. 

III: Seminar report: Marks depend on the content of the report. 

 

三、本辦法經系務會議通過後施行，修訂時亦同。  

III. 

These regulations and their revisions are in effect and subject to the approval of Department 

Affairs Meetings.  

 

 
 


